

Seorang Dermawan Saudi Berderma Untuk Dakwah Islam

Sayed Hassan Al-Sharbatly Telah Menderma Untuk Membina Sebuah Masjid Di Korea Selatan

Islam telah mulai mengembangkan sayapnya ke Korea Selatan. Bumi Korea yang dahulunya tidak pernah didatangi oleh orang-orang Islam untuk bermastautin di dalamnya, kini telah mulai disinari oleh ajaran-ajaran Islam apabila tentera-tentera bersekutu yang dihantar oleh Bangsa-bangsa Bersatu ke sana – di mana di antaranya satu pasukan angkatan tentera Turki yang terdiri daripada orang-orang Islam turut sama berada dalam batalion tentera Bangsa-bangsa Bersatu itu.

Kerana memandangkan kepada tugas agama dan dakwahnya adalah suatu kewajipan yang mesti dipikul oleh tiap-tiap seorang Muslim – ertinya setiap umat Islam wajib memperkembangkan ajaran-ajaran agamanya kepada seluruh umat manusia di permukaan bumi ini, maka saudara-saudara kita tentera-tentera Turki yang terdiri daripada orang-orang Islam yang dihantar ke bumi Korea itu telah mengambil inisiatif memperkenalkan ajaran-ajaran Islam kepada rakyat di negara itu, sehingga daya usaha yang mereka laksanakan itu mendapat kejayaan besar, di mana ajaran-ajaran Islam telah mulai diterima oleh sebahagian daripada rakyat di Korea Selatan, natijahnya dalam peringkat permulaan beratus-ratus orang Korea dengan kerelaan hatinya telah mengisytiharkan diri masing-masing menjadi penganut-penganut agama Islam. Bilangan ini dari suatu masa ke suatu masa kian bertambah, dan kini penganut-penganut Islam di negara itu telah meningkat kepada bilangan beribu-ribu orang banyaknya.

Saudara-saudara kita kaum Muslimin yang baru memeluk agama Islam di Korea

lengkap dengan alat-alat yang diperlukan supaya dapat mereka mempelajari konsep-konsep Selatan itu ada yang pernah datang ke Malaysia sebagai pelajar di Kolej Islam, dan sekarang ada pula di antara mereka yang mengambil kursus berlatih menjadi mubaligh-mubaligh Islam di Pakistan (Karachi).

Yang Mulia Dato' Syed Ibrahim Alsagoff adalah di Antara para pemimpin Islam yang sangat mengambil berat atas soal mereka itu. Kemudiannya dengan usaha beliau terdirilah sebuah masjid kecil di dataran bumi Korea Selatan, tetapi memandangkan kepada semakin bertambahnya bilangan umat Islam di negara itu, maka masjid yang sekecil ini tentulah tidak memadai buat orang-orang Islam di sana mengerjakan ibadahnya.

Oleh yang demikian beliau dalam masa lawatannya ke negeri-negeri Timur Tengah telah mengambil kesempatan membentangkan kepada para hartawan Islam di sana, betapa mustahaknya orang-orang Muslimin yang baharu menganut agama Islam di Korea Selatan itu diberi bantuan untuk menyampaikan cita-cita mereka bagi mendirikan sebuah rumah ibadah Islam di negeri mereka.

Akhirnya usaha-usaha beliau itu berjaya; salah seorang dari para hartawan dan dermawan di Makkah al-Mukarramah yang terkenal dengan sifat pemurahannya – iaitu Sayed Hassan Abbas al-Sharbatly – telah bersetuju untuk menghulurkan dermamanya sebanyak 70.000 dolar Amerika (lebih kurang 210.000 ringgit Malaysia) untuk mendirikan sebuah masjid di Korea Selatan itu, dan kemudiannya hartawan yang dermawan itu berjanji pula akan menderma lagi

untuk mendirikan sebuah madrasah yang dan hukum-hukum Islam dengan lebih meluas dan mendalam.

Yang Mulia Dato' Syed Ibrahim Alsagoff sendiri akan menguruskan sehingga berdirinya masjid tersebut. Beliau akan pergi ke Korea Selatan dalam masa lawatan Duli Yang Maha Mulia Seri Paduka Baginda Yang di-Pertuan Agong ke negara itu kelak. Beliau kalau dapat akan memohon kepada pihak kerajaan Korea Selatan sebidang tanah khas di Seoul (ibu negara Korea Selatan) untuk tapak bangunan masjid yang bakal didirikan itu, supaya wang-wang derma yang telah terkumpul dapat dibelanjakan kesemuanya hanya untuk bangunan masjid itu sahaja – tidak termasuk untuk membeli tanah.

Sayed Hassan Abbas al-Sharbatly adalah seorang hartawan Saudi Arabia yang sangat dikenali paling banyak sekali mengeluarkan derma-dermamanya yang dicurahkan untuk kepentingan Islam – sama ada di dalam Hejaz mahupun di luar negeri. Walaupun demikian peribadinya sangat sukar diketahui, kerana beliau berderma adalah semata-mata kerana Allah, nama beliau tidak suka digembar-gemburkan, apatah lagi untuk disiarkan di akhbar-akhbar supaya diketahui oleh umum.

Mudah-mudahan Allah memperbanyakkan bilangan umat Islam yang bersifat dermawan seperti beliau ini dan semoga Allah akan membalaskan segala kemurahan beliau itu dengan rahmat dan limpah kurnia-Nya yang berlipat kali ganda serta diberikan kepada beliau kesihatan dan kemakmuran di sepanjang usianya. Amin.